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Businesscase "Werken aan minder bijstand"  

Op verzoek van de fracties van de VVD en D66 is deze beslisnota geagendeerd voor 

bespreking in de informatieronde. Doel van de bespreking is nadere informatie te 

krijgen over de business case die moet zorgen voor vermindering van het aantal 

bijstandsuitkeringen. Hiervoor wordt het overschot op het inkomensdeel 2014 ingezet. 

De raad zou willen weten of het geld efficiënter kan worden ingezet.  

Er wordt gestart met een presentatie door de heer N. Middelbos van de afdeling sociale 

zaken en werkgelegenheid over de achtergrond en context voor de business case en 

waarom juist Manpower, BC Group en PEC Zwolle United zijn geselecteerd om 

uitvoering te geven aan dit project.  

Aansluitend bij het verhaal van dhr. Middelbos bevestigen de drie externe partijen dat 

hun business case aanvullend op de gemeentelijke instrumenten en netwerken zal 

werken en dat voorwaarde is dat matches een duurzaam karakter hebben.  

Dit leidt bij de fracties tot de vraag wanneer een match succesvol is en wanneer deze 

duurzaam genoemd kan worden. Ook vragen zij zich af wat het inkomensniveau zal zijn 

van de cliënten de gematcht worden en of werkgevers wel zitten te wachten op nog 

meer partijen die hen benaderen voor het plaatsen van werknemers met een afstand tot 

de arbeidsmarkt. En als deze aanpak succesvol blijkt, zou deze dan niet uitgebreid 

kunnen worden met andere partners? Wethouder Vedelaar concludeert dat de 

agendering van de beslisnota in deze informatieronde de raad meer inzicht in het 

project heeft gegeven. Het college is voortvarend aan de slag gegaan om duurzame 

uitstroom uit de bijstand te bewerkstelligen. Het aanboren van een groter netwerk dan 

nu al gebeurd, is daarvoor essentieel. Om te zorgen dat matches duurzaam zijn, 

worden partijen op basis daarvan voor hun inspanningen beloond. De keuze voor 3 

partijen biedt nu de mogelijkheid om te zien of de aanpak daadwerkelijk succesvol is. 

Een half jaar na de start zal het project geëvalueerd worden en kan bezien worden of 

de aanpak breder getrokken kan worden. De voorzitter concludeert dat de beslisnota 

kan worden doorgeleid naar de beslisronde van 6 oktober. 


